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El president del Grup Parla-
mentari Socialdemòcrata,
Jaume Bartumeu, va mostrar
ahir el seu descontentament,
en una roda de premsa poste-
rior a la Junta de Presidents
dels grups parlamentaris, per
la manca de transparència
que, segons els socialdemò-
crates, envolta l’operació de
compra per part de la CASS
de l’antic Hotel Cerqueda, que
va qualificar com «una mala
gestió dels diners públics».

Bartumeu va recordar que
només tres dies després que
el projecte de llei  de crèdit
extraordinari  entrés al Con-
sell General –el 22 de setem-
bre d’enguany–, ja es va de-
manar la documentació  que
«va ser retinguda als despat-
xos del Ministeri fins el dia 7
[de novembre]», amb la qual
cosa el Grup Parlamentari So-
cialdemòcrata va haver de de-
manar al síndic general un
allargament del termini per
poder presentar les seves es-

menes i aconseguir la docu-
mentació demanada al Minis-
teri de Salut, Benestar Social

i Família.
Per altra banda, Jaume Bar-

tumeu va anunciar que no

acudiria a la reunió del Con-
sell Executiu de l’agenda An-
dorra 2020 prevista per avui
per tractar-se «d’un acte de
partit –en referència al PLA–
encara que sigui de forma tà-
cita». 

La sessió a la qual no as-
sistirà Bartumeu –«ho aviso
ara perquè després no diguin

que la cadira buida era la me-
va»– ha de servir per donar un
contingut concret  a l’aplica-
ció de tot el paquet legislatiu
amb què el Govern vol obrir
sectors de l’economia a la in-
versió estrangera. Un procés
qualificat pel dirigent social-
demòcrata de «fugida enda-
vant del Govern».

Bartumeu critica la «mala gestió» del Govern
en l’adquisició de l’antic Hotel Cerqueda

Bartumeu va criticar
l’actuació de la minis-
tra de Salut, Montser-
rat Gil, en relació al
procés de compra de
l’antic Hotel Cerqueda.

Els socialdemòcrates acusen el Ministeri de Salut de retenir documentació referent a la compra de l’anunciat geriàtric

El dirigent del PS anuncia que no anirà a la reunió d’Andorra 2020 per tractar-se d’un acte «partidista»
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El president del Grup Parlamentari Socialdemòcrata, Jaume Bartumeu, en la roda de premsa d’ahir a la Casa del Benefici.
C.M.PERELLÓ

Jaume Bartumeu va avisar de la seva intenció
de no assistir a la reunió d’avui, que tractarà
sobre l’aplicació de la llei d’inversions

Andorra 2020

La reunió de la Junta de
Presidents dels grups
parlamentaris, que va te-
nir lloc ahir a la tarda a la
Casa del Benefici, va ser-
vir per preparar el calen-
dari de sessions del Con-
sell General, que es
desenvoluparan normal-
ment en dijous, a partir
del 23 de novembre, in-
cloent-hi el tradicional
Consell de Sant Tomàs.

Jaume Bartumeu va
avançar que, probable-
ment, el dia 28 de de-
sembre es presentaria al
Consell General la llei de
pressupostos, per la qual
el PS ja va anunciar que
l’esmenaria en la seva to-
talitat.

En un altre ordre de co-
ses, Bartumeu va antici-
par que el proper dia 24
de novembre començaria
una campanya contra la
violència de gènere, im-
pulsada des de diverses
institucions europees, i
que el dia 25, el síndic
general, Joan Gabriel, lle-
giria un manifest de con-
demna a la violència con-
tra les dones.

El PS presentarà una
esmena a la totalitat
dels pressupostos

REDACCIÓ

Una noia de 14 anys va resul-
tar amb ferides lleus en patir
un atropellament per part
d’un autobús a l’encreuament
de l’avinguda Carlemany amb
l’avinguda de les Escoles, a la
parròquia d’Escaldes-Engor-
dany.

L’accident va ocórrer cap a
un quart de dues del migdia,
quan la jove començava a creuar un pas de vianants i l’auto-
bús, que circulava per un carril on no s’havia aturat la marxa,
la va colpejar. 

La noia va ser traslladada a l’Hospital de Nostra Senyora
de Meritxell on després de fer-li les pertinents proves mèdi-
ques al servei d’urgències, se li va diagnosticar una lleu con-
tusió al canell esquerre i va ser donada d’alta poc després
pels serveis mèdics.

Una noia ferida lleu
en ser atropellada per
un autobús a
Escaldes-Engordany

Una delegació del Consell Ge-
neral assistirà a la reunió de
tardor de l’Assemblea Parla-
mentària de l’Organització per
a la Seguretat i la Cooperació
a Europa (OSCE) que tindrà
lloc entre el 17 i el 20 de no-
vembre a Malta.

Els membres de la repre-
sentació andorrana, Josep
Dallerès, Francesc Rodríguez i Conxita Marsol, participaran
en una sèrie de sessions de treball que, amb el títol Immigra-
ció, integració i diàleg intercultural: el paper de l’OSCE, deba-
tran sobre les migracions il·legals, les relacions entre migra-
ció i seguretat, la identitat ètnica i la diversitat cultural i els
reptes de les societats multiètniques. A més, es reunirà el Fò-
rum de la Mediterrània, que  tractarà sobre la dimensió me-
diterrània de l’OSCE i la situació a l’Orient Mitjà.

Una delegació del
Consell General anirà
a la sessió de tardor de
l’OSCE a Malta

La subsíndica general, Berna-
deta Gaspà Brigueret, està
participant en representació
del Consell General a l’Audièn-
cia Parlamentària 2006 que
s’ha reunit a la seu de les Na-
cions Unides a Nova York.

Les reunions, sota l’auspici
de la Unió Interparlamentària,
s’han desenvolupat entre ahir
i avui i van tenir com a línia de treball la Prevenció de conflic-
tes i la consolidació de la pau: enfortiment del paper princi-
pal de les Nacions Unides. Així, s’han fet quatre sessions de
treball en què s’ha tractat d’una nova comissió de l’ONU so-
bre la consolidació de la pau, d’estratègies contra la corrup-
ció, de reforçar la dimensió parlamentària de les Nacions Uni-
des i s’ha presentat un informe del secretari general de l’ONU
sobre la prevenció dels conflictes armats.

La subsíndica assisteix
a l’audiència
parlamentària de les
Nacions Unides

 


